
                

Αθήνα, 25 Ιουνίου 2024 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

ΠΡΟΣ: Υπουργείο Υγείας 

 

  

Θέμα: «Κλείνει η Παθολογική και Καρδιολογική κλινική της Σύρου, εν μέσω 

της τουριστικής περιόδου». 

 

Σύμφωνα με δημοσιεύματα, το νοσηλευτικό ίδρυμα Σύρου, το οποίο δέχεται 

περιστατικά από το σύνολο των Κυκλάδων, είναι ένα από τα επωφελούμενα 

νοσηλευτικά ιδρύματα, που μέσω του Ταμείου Ανάκαμψης, έχει τη δυνατότητα της 

κτιριακής του αναβάθμισης. Ωστόσο, σύμφωνα με έγγραφο που υπογράφει ο 

αρμόδιος Διοικητής του νοσοκομείου, όπως χαρακτηριστικά αναφέρουν τα ΜΜΕ, οι 

εργασίες αναβάθμισης ξεκίνησαν την 17
η
 Ιουνίου 2024! 

Έτσι, για διάστημα δύο περίπου μηνών, θα παραμείνει κλειστή η Παθολογική 

Κλινική του νοσοκομείου της Πρωτεύουσας των Κυκλάδων, με αυτόματη μείωση 

των συνολικών κλινών κατά είκοσι οκτώ (28), με ό,τι αυτό συνεπάγεται για τη 

δημόσια υγεία. 

Φημολογείται δε, πως υπάρχει πρόθεση να ακολουθήσει το «κλείσιμο» και της 

Καρδιολογικής Κλινικής, επίσης στο πλαίσιο εργασιών αναβάθμισης. Πρόκειται για 

δύο νευραλγικές κλινικές, η μη λειτουργία των οποίων θα υποβαθμίσει την εύρυθμη 

και ασφαλή παροχή υγειονομικών υπηρεσιών του νοσοκομείου, με αποτέλεσμα τα 

επείγοντα περιστατικά να προωθούνται με αεροπλάνα και ελικόπτερα στην 

ηπειρωτική Ελλάδα. 
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Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

1. Σε περίπτωση που το δημοσίευμα είναι αληθές, για ποιο λόγο ελήφθη απόφαση 

ανακατασκευής της Παθολογικής Κλινικής με την έναρξη της καλοκαιρινής 

περιόδου, κατά την οποία υπάρχει αυξημένη τουριστική κίνηση και η 

πρωτεύουσα των Κυκλάδων κατακλύζεται από εγχώριους και αλλοδαπούς 

επισκέπτες; Δεν γνωρίζετε ότι η Παθολογική Κλινική είναι η πιο «δημοφιλής» 

πτέρυγα και υποδέχεται πληθώρα περιστατικών, τακτικών και εκτάκτων: 

2. Με ποιο τρόπο θα εξυπηρετηθούν τώρα τα επείγοντα περιστατικά; Μπορείτε να 

ανταποκριθείτε στις συνεχείς εναέριες διακομιδές προς τα νοσοκομεία της 

Αττικής; Έχετε τα επαρκή πτητικά μέσα για να μην μείνει κανείς συνάνθρωπός 

μας, χωρίς άμεση και έγκαιρη περίθαλψη και νοσηλεία; 

3. Σε περίπτωση κακοκαιρίας και ισχυρών ανέμων, πως σκοπεύετε να προσφέρετε 

τις πρώτες βοήθειες, αν δεν υπάρχει αεροπορική κάλυψη του νησιού; 

4. Βάσει του σχεδιασμού του υπουργείου, ποιο αναμένεται να είναι το κόστος από 

τις εκατοντάδες αεροδιακομιδές (από όλα τα νησιά του Αιγαίου), από τη στιγμή 

που το νοσοκομείο Σύρου, το οποίο δεχόταν αρκετά περιστατικά από όλο το 

νησιωτικό σύμπλεγμα, δεν θα μπορεί πλέον να ανταποκριθεί στις στοιχειώδεις 

ανάγκες περίθαλψης και νοσηλείας των πολιτών/τουριστών; 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 

Αθανάσιος Χαλκιάς 

Α’ Αθήνας 

 

 




